

---

# Garis Panduan Menyediakan Kertas Cadangan Projek Proposal

---

negarawan dan patriot  
Dewan bahasa  
Pengurusan Enterprise Kecil dan Sederhana (UUM Press)  
Panduan Mengurus Pusat Sumber Sekolah  
Strategi-strategi mewujudkan komuniti pembelajaran berkesan  
Asas Keusahawanan: Ke Arah Pengukuhan Minda dan Kemahiran Keusahawanan (UUM Press)  
panduan mengenali warisan rupa bandar berasaskan inventori bangunan warisan Malaysia  
Panduan Pengurusan kualiti menyeluruh (TQM) bagi perkhidmatan awam  
Dasar dan strategi pembasmian kemiskinan  
Sistem Pengurusan Tatatertib di Tempat Kerja (UUM Press)  
The Malayan Law Journal  
Jabatan Perdana Menteri Malaysia 30 Julai, 1992  
Bibliografi negara Malaysia  
Rekreasi luar di Malaysia  
Bibliografi buku-buku dalam bahasa Malaysia  
Rintangan Perusahaan Kecil dan Sederhana Memperoleh Pembiayaan: Cadangan Penambahbaikan (UUM Press)  
Panduan Untuk Pengusaha Tadika  
Build a Relationship Marketing Strategy One Customer at a Time  
Pengenalan Kepada Enjin Pembakaran Dalam (RENONG)  
Penilaian dampak sosial  
Panduan Kanak-Kanak untuk Tindakan Sosial  
Malaysian national bibliography  
kumpulan rencana tentang kemiskinan  
Biografi Tun Abdul Razak  
Pengurusan Aktiviti Luar Sekolah: Panduan Pengurusan Aktiviti di Luar Sekolah  
Kemajuan tanah dan penempatan semula di Malaysia  
Crop Cutting Survey for Estimating Yield Rate of Padi in Peninsular Malaysia ...  
Laporan Kualiti Alam Sekeliling  
Annual report - Federal Industrial Development Authority  
Buku Rasmi Tahunan  
Langkah-Langkah Mendaftarkan Lesen Pusat Tuisyen di Malaysia  
Pemeliharaan warisan rupa bandar  
MYCDCGP - Garispanduan Pengurangan Nilai Kompaun bagi kesalahan dibawah APSPP 1975  
Reka bentuk bandar di Semenanjung Malaysia  
Malaysia  
Kerjaya sebagai guru  
Kemelut politik Semenanjung Tanah Melayu

**SYDNEE EDEN***negarawan dan patriot* UUM Press

Pemuliharaan bangunan warisan merupakan fenomena baru dalam senario seni bina di Malaysia. Walaupun kerja-kerja pemuliharaan bangunan warisan banyak dilakukan pada beberapa buah bangunan kolonial, rumah tradisional Melayu, masjid, rumah kedai dan bangunan awam, terdapat segelintir masyarakat yang masih kurang peka terhadap kepentingan bidang ini. Malah ada yang menganggap pemuliharaan bangunan warisan sukar dipraktikkan selain tidak mendatangkan pulangan ekonomi yang menguntungkan. Terdapat juga kerja-kerja pemuliharaan bangunan warisan yang tidak mengikut prinsip dan tatacara kerja pemuliharaan yang betul. Pemuliharaan warisan kebudayaan di Malaysia mula melonjak setelah bandaraya Melaka dan George Town diiktiraf sebagai Tapak Warisan Dunia oleh UNESCO pada 7 Julai 2008. Usaha pelbagai agensi kerajaan bekerjasama membantu menyediakan dosir pencalonan selama dua tahun termasuk Jabatan Warisan Negara, Majlis Bandaraya Melaka Bersejarah, Majlis Perbandaran Pulau Pinang, Perbadanan Muzium Melaka, Jabatan Perancangan Bandar dan Desa serta institusi pengajian tinggi awam telah membuah hasil yang mengharumkan negara sehingga mencetus impak yang besar terhadap pemuliharaan warisan kebudayaan. Pengiktirafan antarabangsa ini turut membantu, membangun dan mengembangkan lagi bidang pemuliharaan bangunan warisan di bandaraya Melaka dan George Town khususnya dan Malaysia amnya selain menjana sektor pelancongan warisan, memajukan aktiviti kesenian dan kebudayaan masyarakat, meningkatkan usaha pengekalan tapak dan pemuliharaan bangunan warisan. Hal ini akan meningkatkan lagi kesedaran masyarakat dan pelbagai pihak yang berkaitan terhadap kepentingan pemuliharaan bangunan warisan.

PTS Publications &amp; Distributors Sdn Bhd

On land use in Malaysia.

Dewan bahasa Penerbit USM

Buku ini ditulis untuk para pentadbir sekolah, khususnya Pengetua dan Guru Besar, Guru-guru Penolong Kanan Hal Ehwal Murid, Guru-guru Penolong Kanan Kokurikulum, SU kokurikulum, guru-guru pelaksana aktiviti-aktiviti luar, guru-guru pelatih di institut-institut pendidikan guru (IPG), para pelajar jurusan pendidikan di universiti, dan mereka-mereka yang berminat dalam pengurusan pendidikan luar di sekolah. Sering kali, pihak penganjur aktiviti kurang arif atau pasti dengan tindakan-tindakan atau prosedur yang perlu dipatuhi apabila hendak menganjurkan sesuatu aktiviti luar sekolah yang melibatkan murid. Ketidakpastian ini menyebabkan mereka sama ada segan menganjurkan aktiviti luar ataupun menganjurkan aktiviti luar mengikut gerak hati dan budi bicara masing-masing. Pelanggaran prosedur sering kali tidak disedari langsung kerana kesemua peserta aktiviti luar pulang dengan selamat dan kesalahan ini diulangi sehingga menjadi amalan biasa. Apabila sesuatu insiden atau peristiwa yang tidak diingini berlaku, barulah pihak penganjur sedar bahawa terdapat tindakan-tindakan yang telah diambil sebelum itu adalah salah. Menyedari hakikat itu, buku ini bertujuan untuk memberi panduan kepada para pembaca dan pelaksana aktiviti pendidikan luar agar mereka boleh membuat rujukan yang cepat dan tepat apabila diperlukan. Buku

ini mengandungi tujuh bab. Enam bab ditulis khusus untuk menghurai secara komprehensif jenis-jenis aktiviti luar yang sering dianjurkan oleh sekolah. Untuk setiap aktiviti yang disenarai, tindakan-tindakan pra, semasa dan selepas yang perlu dilakukan dibincangkan. Carta aliran pelaksanaan turut disertakan untuk memudahkan pihak penganjur memahami langkah-langkah untuk menjalankan aktiviti yang ingin dilaksanakan. Surat-surat pekeliling, dokumen, prosedur, contoh kertas kerja, surat-surat, dan borang-borang berkaitan yang turut disediakan di setiap penghujung bab bertujuan untuk memudahkan rujukan dan memberi panduan kepada pembaca dalam proses penyediaan bahan-bahan dan pelaksanaan aktiviti. Ini adalah selaras dengan hasrat penulis untuk membolehkan pembaca dan pengamal aktiviti pendidikan luar di sekolah untuk menjalankan tugas-tugas berkaitan dengan pendidikan luar dengan mudah, tepat dan cekap.

**Pengurusan Enterprise Kecil dan Sederhana (UUM Press) Akademi Super**

Sebagai sebuah negara yang membangun, Malaysia sedang mengorak langkah untuk memantapkan aspek keusahawanan dalam transformasi pendidikan negara. Keusahawanan juga merupakan elemen yang telah diberikan penekanan dalam pendidikan institusi pengajian tinggi di Malaysia. Universiti Sains Malaysia (USM) merupakan sebuah institusi yang bermatlamat untuk mengupayakan golongan masyarakat terkebahawah melalui transformasi sosioekonomi. Model keusahawanan melalui kerjasama USM dan industri telah digunakan untuk merealisasikan pembangunan insan bagi kesejahteraan masyarakat sejagat. Usahawan dapat dilahirkan melalui latihan. Pendedahan tentang aspek keusahawanan, kemahiran teknikal dan pengurusan amat penting bagi memastikan kelestarian perniagaan. Modul latihan keusahawanan yang efektif dapat dijadikan asas penentu untuk melahirkan minat keusahawanan dan seterusnya menjayakan pembentukan entiti perniagaan yang baharu.

**Panduan Mengurus Pusat Sumber Sekolah BKPCKM**

Di Malaysia, industri PKS menghadapi banyak cabaran dan halangan untuk terus bergerak ke hadapan. Walaupun pelbagai bentuk pinjaman dan bantuan telah diberikan oleh pihak kerajaan dan institusi kewangan, namun begitu faktor kewangan atau kesukaran mendapatkan pembiayaan masih merupakan masalah utama yang kerap kali dihadapi oleh PKS. Kesukaran PKS untuk mendapatkan pembiayaan adalah kerana mereka tidak mempunyai maklumat yang lengkap dan terperinci tentang program pembangunan PKS yang disediakan oleh agensi kerajaan atau institusi kewangan. Di samping itu, wujud kekeliruan di kalangan usahawan PKS dalam pemilihan bentuk program bantuan yang diperlukan. Ini adalah ekoran daripada wujudnya pertindihan program bantuan yang disediakan oleh agensi-agensi berkaitan kepada PKS. Justeru, PKS lebih gemar mendapatkan pinjaman daripada pihak yang tidak berlesen seperti 'Ah Long' di mana urusan mendapatkan pinjaman adalah lebih mudah dan cepat. Banyak usaha yang telah dibuat oleh pihak kerajaan dalam penyediaan sumber pinjaman bagi membangunkan industri PKS.

Strategi-strategi mewujudkan komuniti pembelajaran berkesan ITBM

Buku ini meneliti semua aspek tentang tata tertib di tempat kerja. Bermula dengan perbincangan mengenai konsep asas tata tertib yang menyoroti beberapa istilah penting seperti tata tertib, kawalan tata tertib, peraturan, kesalahan, hukuman, prosedur dan rayuan. Istilah-istilah ini dikupas dengan penerangan berserta dengan keterangan semasa. Buku ini turut meneliti beberapa konsep utama berkait rapat dengan aplikasi tata tertib di tempat kerja. Model progresif tata tertib yang

dipakai oleh sektor awam hari ini diberi kupasan di awal buku ini. Konsep lain seperti konsep keadilan asasi, konsep hak penjawat awam mendapat remedi dan doktrin pemaafan diolah dengan aplikasi kes tatatertib dan diberi penumpuan dalam buku ini bertujuan untuk memaparkan realiti yang berlaku di tempat kerja. Buku ini turut membincangkan kelemahan yang terdapat dalam sistem tatatertib hari ini. Faktor sistem dalam kawalan tatatertib dan modal insan khususnya pihak urus setia yang mengurus prosedur tatatertib yang mengendalikan kes tatatertib majikan dan pekerja diberikan perhatian dalam buku ini. Buku ini amat menarik kerana dipaparkan kes-kes tatatertib yang dibawa ke mahkamah untuk memperlihatkan kepada kita kelemahan sistem dan kelemahan majikan mengambil keputusan dan tindakan. Buku ini membantu pembaca mengetahui tentang peraturan kesalahan, hukuman, prosedur dan rayuan yang bersabit dengan tatatertib di tempat kerja. Turut dibincangkan ialah kesilapan lazim yang dibuat oleh pihak urus setia, majikan dan kakitangan sehingga menyebabkan kes-kes tatatertib itu berlanjutan dalam tempoh yang lama sehingga merugikan pihak majikan. Buku ini harus dibaca oleh semua penjawat awam tidak kira kakitangan bawahan atau atasan. Kefahaman tentang tatatertib – kesalahan, hukuman, prosedur dan rayuan akan membantu kakitangan bekerja dengan lebih baik. Bagi ketua jabatan, buku ini dapat membantu dalam memperbaiki tatacara mengurus tindakan tatatertib dengan lebih baik dan berkesan. Setelah pertuduhan dikeluarkan, perbicaraan dijalankan dan hukuman dijatuhkan, apakah hak-hak yang ada pada kakitangan selepas itu? Maka, buku ini menghuraikan hak dan proses bagi membolehkan pekerja mengemukakan rayuan kepada institusi rayuan tatatertib bagi mengubah hukuman yang telah diterima.

*Asas Keusahawanan: Ke Arah Pengukuhan Minda dan Kemahiran Keusahawanan (UUM Press)*  
Penerbit UTM

Biography of Abdul Razak bin Dato' Hussein, prime minister of Malaysia from 1970 to 1976.

**panduan mengenali warisan rupa bandar berasaskan inventori bangunan warisan Malaysia** Penerbit USM

A comprehensive resource on implementing a one-to-one marketing strategy on the Web With its unique focus on customer-oriented marketing strategy, One-to-One Web Marketing immediately became a bestseller among Internet business books when it was first published in 1998. Now in a second edition, this is still the only comprehensive resource for understanding and applying the latest technologies, tools, products, and solutions for one-to-one marketing on the Web. With 40% new material, the Second Edition features a full arsenal of checklists, flowcharts, templates, vendor lists, scripting examples, and other tools and information that readers can use to evaluate and implement one-to-one technologies.

*Panduan Pengurusan kualiti menyeluruh (TQM) bagi perkhidmatan awam* UUM Press

Malaysia kini sedang berusaha mencapai sasaran sebagai sebuah negara maju. Untuk itu, pembangunan masyarakat dan ekonomi merupakan antara agenda utama. Galakan penceburan warga negara ke dalam bidang keusahawanan merupakan perkara yang diberi perhatian serius. Pelbagai usaha sama ada dalam bentuk bantuan kewangan mahupun program serta latihan dilaksanakan untuk merealisasikan hasrat negara maju. Pelan Tindakan Keusahawanan 2016- 2020 diteruskan malah Dasar Keusahawanan Nasional 2030 telah dilancarkan. Kesemua ini dilakukan kerana ingin merealisasikan hasrat menjadikan Malaysia sebuah negara maju. Sumbangan sektor

perusahaan enterprise, kecil dan sederhana (EKS) terhadap ekonomi negara amat menyerlah. Setiap tahun sektor ini menyumbang kepada Keluaran Dalam Negara Kasar (KDNK) dengan kadar yang tinggi. Selain itu, sektor ini juga membantu meminimumkan masalah pengangguran negara dengan membuka peluang pekerjaan. Ini kerana sektor EKS adalah industri berintensifkan buruh dan bukan berintensifkan modal. Begitu juga dengan tabungan ekonomi negara, kerana kebanyakan modal perniagaan EKS adalah dari simpanan pemilik perniagaan. Sehubungan itu, perusahaan EKS dapat membantu penciptaan pelbagai jenis khidmat, antaranya seperti khidmat latihan dan pendidikan bagi meningkatkan kemahiran, pengetahuan dalam bidang perniagaan dan penggunaan sumber bahan mentah negara. Oleh itu, buku ini boleh dijadikan rujukan kepada pelajar dalam bidang berkaitan pentadbiran perniagaan dan keusahawanan. Ia juga penting bagi melengkapkan warga negara sama ada yang tamat sekolah menengah mahupun graduan kolej, institut kemahiran, politeknik mahupun universiti dengan ilmu pengetahuan dan kemahiran yang diperlukan untuk menjadi seorang usahawan. Graduan yang mempelajari bidang pentadbiran perniagaan dan keusahawanan lebih berkeyakinan dan memiliki minat yang tinggi untuk menceburi perusahaan EKS setelah diberi pendedahan dari aspek pengetahuan dan kemahiran keusahawanan. Penekanan diberi kepada sektor EKS kerana ia mudah didaftarkan dan tidak memerlukan modal yang besar. Atas dasar tersebut, buku ini telah dizahirkan bagi tujuan membantu mengukuhkan pemahaman semua terhadap perkara-perkara asas berkaitan pengurusan EKS.

Dasar dan strategi pembasmian kemiskinan BENTUKU MEDIA

Pengurusan Bilik Darjah: Strategi-strategi Mewujudkan Komuniti Pembelajaran Berkesan merupakan satu buku panduan yang mudah, lengkap dan komprehensif dalam bidang pengurusan bilik darjah. Dalam buku ini, para pembaca disajikan dengan pelbagai teori, model, saranan, amalan, dan himpunan pengalaman para pendidik dan tokoh-tokoh pengurusan bilik darjah dari seluruh dunia untuk membolehkan perancangan, pelaksanaan dan pengendalian bilik darjah dibuat dengan lebih cekap, terancang, dan berkesan.

PTS Professional

Politics in Malaysia, ca. 1946-1957.

Sistem Pengurusan Tatatertib di Tempat Kerja (UUM Press) PTS Publications & Distributors Sdn Bhd  
TIDAK menyukai MLM? Setelah selesai membaca buku ini, anda akan mula menyukai dan meminati MLM kerana telah faham dengan konsep sebenar dan potensi besar MLM. MAHU memperoleh kejayaan, kekayaan, persaudaraan, gaya hidup yang lebih baik? MLM adalah landasan yang paling tepat untuk memperoleh kesemua kebaikan itu. Syaratnya mudah sahaja: anda mesti mengusahakan MLM dengan menggunakan formula dan sistem yang tepat. Sistem dan Formula Kejayaan MLM yang lengkap, tepat, terperinci boleh diperoleh dari dalam buku penting ini sekarang. Anda juga boleh mempraktikkan segera sistem dan formula yang tersedia di dalam buku penting ini dan mengaut segala kebaikan yang lama tersedia di dalam MLM.

**The Malayan Law Journal** BKPKKM

City planning and architectural landscape of Kuala Lumpur and other towns in Malaysia.

Jabatan Perdana Menteri Malaysia 30 Julai, 1992 The Malayan Law Journal/Pengurusan Aktiviti Luar

Sekolah: Panduan Pengurusan Aktiviti di Luar Sekolah

Ketahui langkah-langkah mendaftarkan lesen pusat tuisyen :- - Penyediaan kertas kerja - Daftar

dengan 4 jabatan agensi (SSM, Jabatan Kesihatan, Jabatan Bomba dan Penyelamat Malaysia dan Pihak Berkuasa Tempatan) – Bilangan mukasurat 94 – eISBN 978-967-17199-0-9 Apa lagi anda dapat dalam ebook :- - Template surat permohonan – Surat-surat contoh permohonan ke 4 jabatan – Sijil-sijil contoh pusat tuisyen – Templat surat perlantikan 4 Ahli Lembaga Pengelola – Sijil-sijil contoh dan banyak lagi BONUS dalam ebook ini : - Tips menjadikan pusat tuisyen anda bertaraf 5 bintang menurut piawaian KPM – Permohonan permit mengajar

**Bibliografi negara Malaysia** John Wiley & Sons

The Malayan Law JournalPengurusan Aktiviti Luar Sekolah: Panduan Pengurusan Aktiviti di Luar SekolahPTS Publications & Distributors Sdn Bhd

Rekreasi luar di Malaysia UUM Press

Keusahawanan merupakan asas kepada pembangunan ekonomi masyarakat dan negara.

Kepentingan bidang keusahawanan merangkumi pelbagai faedah sosial dan ekonomi kepada individu, masyarakat dan negara. Bidang keusahawanan telah membantu penjana peluang pekerjaan dan penghasilan pelbagai produk menerusi inovasi dan kreativiti usahawan. Impak yang diberikan ini telah meletakkan bidang keusahawanan sebagai teras dalam agenda negara menerusi Model Ekonomi Baharu dalam mentransformasikan pertumbuhan ekonomi negara ke tahap yang lebih tinggi. Pembangunan keusahawanan bermula dengan pembentukan budaya keusahawanan di peringkat awal sehinggalah ke peringkat pengajian tinggi. Berdasarkan kepada Lonjakan 1 Pelan Pembangunan Pendidikan Malaysia (Pengajian Tinggi) 2015- 2025, pihak Kementerian Pendidikan

telah memberi penekanan kepada usaha membangunkan graduan holistik, seimbang serta bercirikan keusahawanan. Sehubungan itu, modul ini telah direka bentuk dengan mengambil kira Kerangka Kelayakan Malaysia (KKM) 8 iaitu kemahiran mengurus dan keusahawanan. Kemahiran Keusahawanan di bawah domain ini merangkumi pembangunan minda keusahawanan dan kemahiran keusahawanan. Minda keusahawanan merujuk kepada pemikiran yang mempengaruhi perlakuan pelajar ke arah hasil dan aktiviti keusahawanan, di mana pelajar yang berminda keusahawanan akan mempunyai kecenderungan ke arah inovasi, peluang dan hasil reka cipta baharu. Sementara itu, kemahiran keusahawanan pula meliputi sub-atribut seperti pengalaman keusahawanan, pengenalan peluang keusahawanan, toleransi risiko, lokus kawalan dalaman, pencapaian dan ketabahan, serta pengurusan kewangan. Modul ini bukan sahaja sesuai diguna dan dimanfaatkan oleh pelajar dalam jurusan perniagaan dan keusahawanan, malah turut sesuai bagi pelajar dalam lain-lain bidang bagi menjana budaya dan kemahiran keusahawanan. Dengan liputan yang komprehensif dalam pelbagai aspek keusahawanan, modul ini turut sesuai dijadikan rujukan oleh para usahawan terutamanya yang baru mula menceburi perniagaan.

*Bibliografi buku-buku dalam bahasa Malaysia* Khairur Rahim Ahmad Hilme

Rintangan Perusahaan Kecil dan Sederhana Memperoleh Pembiayaan: Cadangan Penambahbaikan (UUM Press) BKPCKM

Panduan Untuk Pengusaha Tadika PTS Professional

**Build a Relationship Marketing Strategy One Customer at a Time** PTS Professional